

Title (en)

SALE AND DISPLAY FRAME.

Title (de)

SCHAU- BWZ. VERKAUFGESTELL.

Title (fr)

CHASSIS DE PRÉSENTATION ET DE VENTE.

Publication

EP 0174932 A1 19860326 (DE)

Application

EP 84901929 A 19840525

Priority

AT 195183 A 19830527

Abstract (en)

[origin: WO8404659A1] The sale and display frame is essentially intended to rigid objects, for example cassettes (15). At least one leaf (1) is pivoted to a framework rail (2) by means of a vertical axis (6) which is held in a vertical and side portion (7) of the leaf frame. The leaf may be vertically displaced with respect to its pivoting axis (6) to displace the reception case (14) receiving objects (15) with respect to locking stops (16) integral with the pivoting axis (6) into an unlocking position wherein the objects are released from the stops and may be displaced in a groove in the plane of the leaf until they come outside of a groove with their edge opposite to the hinge axis (6) facing the vertical lateral portion (11) of the leaf frame, wherein they may be removed from the corresponding casing by an oscillating motion. For security purposes to prevent an unauthorized displacement of the leaf (1), the framework (2) has a lockable cover (20) arranged at the upper face of the leaf.

Abstract (fr)

Le châssis de présentation et de vente est destiné essentiellement à des objets rigides, par exemple à des cassettes (15). Au moins un battant (1) est pivoté à une ossature (2) au moyen d'un axe vertical (6) qui est maintenu dans une partie verticale et latérale (7) du cadre du battant. Le battant peut être déplacé verticalement par rapport à son axe de pivotement (6) pour déplacer le caisson de réception (14) des objets (15) par rapport à des butées de blocage (16) solidaires de l'axe de pivotement (6) dans une position de déblocage dans laquelle les objets sont libérés des butées et peuvent être déplacés dans une rainure dans le plan du battant jusqu'à ce qu'ils viennent hors d'une rainure avec leur bord opposé à l'axe d'articulation (6) en face de la partie latérale verticale (11) du cadre du battant, où ils peuvent être extraits du caisson correspondant par un mouvement oscillant. Par sécurité contre un déplacement non autorisé du battant (1), l'ossature (2) présente un couvercle verrouillable (20) placé à la face supérieure du battant.

IPC 1-7

A47F 7/024

IPC 8 full level

A47F 7/024 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/0246 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404659A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8404659 A1 19841206; EP 0174932 A1 19860326

DOCDB simple family (application)

AT 8400020 W 19840525; EP 84901929 A 19840525